

重要通告
佐敦分行暫停服務

大新銀行謹此通知，因應目前社區疫情最新發展，本行佐敦分行已於 2021 年 1 月 21 日暫停服務直至另行通知。客戶如需使用銀行服務，請移玉步至就近的尖沙咀分行，或透過其他渠道包括電話理財服務、網上及流動理財服務處理銀行事務。客戶如有查詢，請致電本行客戶服務熱線 2828 8168。

尖沙咀分行
地址：彌敦道 66-70 號金冠大廈
電話：2366 9121

不便之處，祈為見諒。

大新銀行有限公司謹啟
2021 年 1 月 21 日

21 January 2021

Important Notice
Temporary Branch Closure – Jordan Branch

In view of recent local developments of the Covid-19 pandemic, Dah Sing Bank announces temporary closure of our Jordan Branch starting from 21 January 2021 until further notice. Customers are advised to visit our Tsimshatsui Branch for banking services or use other channels including our Phone Banking, e-Banking or Mobile Banking. For further enquiries, please contact customer service hotline 2828 8168 for assistance.

Tsimshatsui Branch
Address: Golden Crown Court, 66-70 Nathan Road
Telephone: 2366 9121

We apologise for any inconveniences caused.

Dah Sing Bank, Limited